

PRAYERS.

Hodie lá vice lecta est Billa, intitulée, "An Act for the improvement of the Navigation of the River Saint Lawrence," pro formâ.

The Speaker reported His Excellency's Speech from the Throne.

ORDERED, That an humble Address be presented to His Excellency the Governor in Chief, to return Him the thanks of this House for His Speech from the Throne.

The following Members were appointed a Committee to draw up and report an Address, pursuant to the said order :

The Honorable

*Messrs. Hale,
Caldwell,
Bowen,*

To meet and adjourn as they please.

Members appointed a Committee to consider the privileges of this House, and to take order for the due course of the proceedings thereof.

The Honorable

*Messrs. Hale,
Richardson,
Caldwell,
Ryland,
Irvine,
Perceval,
Coffin,
McKenzie,
Gugy,
Kerr,
Bowen,
Bell,
Stewart,*

To meet and adjourn as they please.

Members appointed a sub-Committee to peruse and perfect the Journals of this House.

The Honorable

*Messrs. Coffin,
Gugy,
Stewart,*

To meet and adjourn as they please.

ORDERED, That the several Writs of Prorogations that have been issued since the last Session be entered at large on the Journals of this House, in the order of their respective dates, immediately before the entries of this day.

The Speaker signified to the House, that since the last Session, the Honorable Mr. T. P. J. Taschereau, one of the Members of this House, had departed this life.

The Speaker laid before the House a Letter from the Honorable Mr. Burns, stating that the ill state of his health would not permit him to attend in his place in this House, during the Session.

The Speaker also acquainted the House, that the Honorable Mr. Grant is prevented from attending in his place in the House at present, by reason of family distress.

PRIERES.

Hodie lá, vice lecta est Billa, intitulée, "Acte pour l'amélioration de la navigation du Fleuve Saint Laurent," pro formâ.

L'Orateur a fait rapport de la Harangue de Son Excellence du Trône.

ORDONNE', Qu'une humble Adresse soit présentée à Son Excellence le Gouverneur en Chef, pour lui faire les remerciemens de cette Chambre de Sa Harangue du Trône.

Les Membres suivans ont été commis pour préparer et faire rapport d'une Adresse, conformément au dit ordre, savoir :

Les Honorables

*Messrs. Hale,
Caldwell,
Bowen,*

Qui s'assembleront et s'ajourneront à loisir.

Membres commis pour examiner les privilèges de cette Chambre, et régler le cours de ses procédés.

Les Honorables

*Messrs. Hale,
Richardson,
Caldwell,
Ryland,
Irvine,
Perceval,
Coffin,
McKenzie,
Gugy,
Kerr,
Bowen,
Bell,
Stewart,*

Qui s'assembleront et s'ajourneront à loisir.

Membres sous-commis pour examiner et rédiger les Journaux de cette Chambre.

Les Honorables

*Messrs. Coffin,
Gugy,
Stewart,*

Qui s'assembleront et s'ajourneront à loisir.

ORDONNE', Que les divers Writs de Prorogations sortis depuis la dernière Session, soient entrés tout au long sur les Journaux de cette Chambre, suivant l'ordre de leurs dates respectives, immédiatement avant les entrées de ce jour.

L'Orateur a informé la Chambre que depuis la dernière Session, l'Honorable Mr. T. P. J. Taschereau, l'un des Membres de cette Chambre, étoit décédé.

L'Orateur a mis devant la Chambre une lettre de l'Honorable Mr. Burns, mentionnant que le mauvais état de sa santé ne lui permettra pas de se trouver à sa place dans cette Chambre, pendant cette Session.

L'Orateur a aussi informé la Chambre que l'Honorable Mr. Grant ne pouvoit se trouver à présent à sa place dans cette Chambre, en raison d'une affliction de famille.